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1.  Het tarief van een 140 literbak is vastgesteld op 8,33 per leegbeurt. 

Het tarief voor een 240 literbak is vastgesteld op 11,26 per leging. 

 

Een 240 literbak heeft dus 71,4% meer inhoud dan een 140 literbak. 

De extra kosten voor een 240 literbal zijn 35,2% hoger dan die van een 140 literbak. 

 

Een 240 literbak is in verhouding dus duidelijk goedkoper dan een 140 liter bak. 

Hoe verklaart u dit forse prijsverschil ? 

antwoord  Dit verschil is tot stand gekomen vanuit duurzaamheidsoogpunt. Een grotere bak is 

namelijk minder snel vol en leidt tot minder benodigde vervoersbewegingen. 

De verwerkingskosten voor restafval zijn per liter, maar de “basiskosten”, de kosten 

voor het ledigen van een bak, zijn voor een 140 liter en een 240 liter bak hetzelfde. Om 

een bak te legen, is de chauffeur net zo veel tijd kwijt bij een 140 liter dan een 240 

liter bak. 

 

 

2.  Daarnaast is een 240 literbak aanzienlijk flexibeler dan een 140 literbak. 

Wanneer men bijv. 80 liter afval per leegbeurt heeft, behoeft de 240 liter bak maar één 

keer per 3 leegbeurten aan de weg gezet te worden. 

De 140 literbak zal in dat geval iedere leegbeurt aan de weg gezet moeten worden. 

Gaat u de inwoners een 240 literbak adviseren en hoe gaat u dit communiceren? 

antwoord  Huishoudens zijn standaard voorzien van een restafvalbak van 240 liter. Dit kan 

wijzigingen bij verhuizingen en verzoeken van inwoners voor een kleine bak. 

 

Of een inwoner de voorkeur heeft voor een 140 of 240 liter restafvalbak hangt af van de 

inwoner. Dit hangt van de hoeveelheid restafval van de inwoner af. Omdat het per 

inwoner verschillend is, kan er niet een algemeen advies worden gecommuniceerd.  

 

Met de invoering van recycle-tarief gaan we er van uit dat alleen containers aan de weg 



 

 

worden gezet die (zo goed als) vol zijn. Doordat er minder containers worden 

aangeboden (ongeveer 50%) zijn er minder inzamelkosten. HVC kan zo namelijk 

efficiënter inzamelen. Vandaar dat inwoners standaard een 240 liter bak ontvangen. 

 

 

3.  Er zijn ook mensen die niet mobiel genoeg zijn om een 240 liter bak aan de weg te 

zetten en daarom voor een 140 liter bak hebben moeten kiezen. 

Op welke wijze gaat u die compenseren ? 

antwoord  Wanneer men geen bak aan de weg kan zetten en er geen buren of familie zijn die dit 

kunnen doen, adviseren wij deze inwoners zich in te schrijven bij Vrijwilligerspunt.com. 

Het Vrijwilligerspunt zoekt dan een vrijwilliger die de bak naar de aanbiedplaats kan 

brengen. 

  

 

4.  Op dit moment wordt de grijze bak voor meerpersoonshuishoudens 13 keer per jaar 

geleegd. Het nieuwe tarief is gebaseerd op gemiddeld 7 leegbeurten per jaar oftewel 

een vermindering van 42%. Waar is dit op gebaseerd? 

antwoord  Recycle-tarief is vooral milieu-gericht: hierdoor is het mogelijk om minder dan 100 kilo 

restafval per persoon per jaar in te zamelen. Wanneer inwoners richting de 100 kilo per 

persoon restafval gaan en het afval goed aanbieden, kunnen ze met 7 keer aanbieden 

goed uitkomen. Dit aantal aanbiedingen is op basis van de ervaringen van gemeenten in 

Nederland die dit systeem al hebben ingevoerd. Ongeveer de helft van het aantal 

gemeenten in Nederland heeft al recycle-tarief / diftar. 

 

 

5.  Inwoners van onze Gemeente wijzen erop dat HVC op haar website aangeeft dat bij 

hoogbouw alles in de ondergrondse container gedeponeerd mag worden en dat de 

afvalscheiding door Sortiva verzorgd wordt. 

Waarom is in Medemblik voor een andere werkwijze gekozen ? 

antwoord  Met de invoer van recycle-tarief hebben we gekozen voor scheiden bij de bron in plaats 

van nascheiden. Dit is ook een voorwaarde voor de invoering van recycle-tarief: 

iedereen moet het afval goed kunnen scheiden. Alle adressen in de hoogbouw zijn 

voorzien van GFe-cocons en de frequentie van de inzameling van plastic, blik en 

drinkpakken in zakken te verhogen. Op die manier hebbe ook deze inwoners de 

mogelijkheid hun afval goed te scheiden. 

 

Door bewoners van hoogbouw de mogelijkheid te geven om ook hun afval gescheiden 

aan te bieden, ontstaat er gelijkheid. Verder wordt er zo minder restafval ingezameld, 

dit zorgt voor betere milieuresultaten. 

 

 


